

Subject: Invitation To Attend the 36th Ordinary General Assembly of United Foods Company (P.J.S.C)

The Board Of Directors of United Foods Company (P.J.S.C) is honored to invite its shareholders to attend the Ordinary General Assembly that will be held on Wednesday, dated April 24th, 2013 at 4:30 pm at the Company's Head Office at Al-Quoz, behind Pepsi Cola Factory, Second interchange, Sheikh Zayed Road, Dubai to discuss the following Agenda points:

1. Discussion and approval of Board of Directors Report for the company's performance and financial position for the year ended 31 December 2012, and External Auditors Report for the same period.
2. Discussion and approval of the statements of financial position and comprehensive income for the year ended 31 December 2012.
3. Absolving the Board of Directors and Auditors from any liability for the financial year ended 31 December 2012.
4. Discussion of Board of Director's dividends proposal of 10% in the form of bonus shares to shareholders.
5. Discussion and approval of proposal for Directors' fees for the year 2012.
6. Appointment of external auditor for the year 2013 and approval of their fees.

Mohammed Abdul Aziz Al Owais
Executive Vice Chairman

الموضوع : دعوة إلى حضور اجتماع الجمعية العمومية العادية السادس والثلاثون (36) لشركة الأغذية المتحدة (ش.م.ع.)

يتشرف مجلس إدارة شركة الأغذية المتحدة (ش.م.ع.) - شركة مساهمة عامة بدعوة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العمومية العادية السنوية السادس والثلاثين والمقرر عقدها يوم الأربعاء الموافق 24 أبريل 2013م وذلك في تمام الساعة 4:30 مساءً في مقر الشركة الكائن بمنطقة القوز، خلف مصنع بيسي كولا، التقاطع الثاني / شارع الشيخ زايد، دبي وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

1. سماع تقرير مجلس إدارة الشركة عن نشاطها ومركزها المالي للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2012م، وكذلك الإطلاع على تقرير مدققي الحسابات الخارجيين للشركة عن ذات الفترة واعتمادها.
2. مناقشة القوائم المالية بيان المركز المالي وبيان الإيرادات الشاملة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2012 والمصادقة عليها.
3. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة ومدققي الحسابات من المسؤولية عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2012م.
4. مناقشة اقتراح مجلس الإدارة بتوزيع أرباح بنسبة 10% على شكل أسهم منحة على المساهمين.
5. مناقشة مقترح مكافآت أعضاء مجلس الإدارة لسنة 2012م واعتمادها.
6. تعيين مدققي الحسابات الخارجيين لسنة 2013م وتحديد أتعابهم.

محمد عبد العزيز العويس
نائب رئيس مجلس الإدارة المنتدب
31/3/2013

Notes:

- a) In the event of Lack of quorum for the Ordinary General Assembly for absence of shareholders representing at least half of the company's share capital the meeting will be postponed to Wednesday dated 1st of May at the same time and place and the second meeting shall be deemed valid in all cases.
- b) The shareholder has the right to designate in writing proxy, upon condition that this proxy is not a member of Board of Directors of the company and not holding as a proxy more than five percent (5%) of the share capital of the company, unless the shareholder is a corporate body.
- c) Shareholder registered on Tuesday, April 23rd, 2013, has the right to vote at the AGM.
- d) The shareholder registered on Sunday 5th May 2013 will be entitled to get the dividends.
- e) Company's audited financials are available at Dubai Financial Market Website: www.dfm.ae

ملاحظات:

- أ) في حال عدم اكتمال النصاب القانوني لإجتماع الجمعية العمومية العادية لعدم حضور مساهمين يمثلون نصف رأس مال الشركة على الأقل سيؤجل الاجتماع إلى الأربعاء الموافق 1 مايو في نفس المكان والزمان ويعتبر الاجتماع الثاني صحيحاً في جميع الأحوال.
- ب) يحق للمساهم أن يعين خطياً وكيلاً له بشرط ألا يكون الوكيل المذكور عضواً بمجلس إدارة الشركة ولا يكون حائزاً بصفته وكيلاً على أكثر من خمسة بالمائة (5%) من رأس مال الشركة، إلا إذا كان المساهم شخصية اعتبارية.
- ت) حامل السهم المسجل في يوم الثلاثاء الموافق 23 أبريل 2013م هو صاحب الحق بالتصويت في اجتماع الجمعية العمومية.
- ث) يكون صاحب الحق في الأرباح هو مالك السهم المسجل في يوم الأحد الموافق 5 مايو 2013م.
- ج) البيانات المالية المدققة متاحة على موقع سوق دبي المالي: www.dfm.ae